
Székely zászlót állít a tanács
2014. május 28. szerda, 14:25

  

Tizennyolc napirendi pontot terveznek a május 29-i rendes havi tanácsülésre, ahol az egyik
legérdekesebbnek a 13-as tűnik, ennek témája a székelyzászló kitűzésének elfogadása.
Tudomásunk szerint a tanácsosok nem az ingük gallérjára, hanem a Patkóba tűznék ki a
lobogót, ezt vitatják meg csütörtökön.

  

Egy többszörösen vitatott téma kerül elő ismét a negyedik napirendi pontban: tavaly
novemberben fogadta el a tanács
, hogy a 
Székelyudvarhelyért Alapítvány
a város irányába felhalmozott tartozását egy ingatlan átadásával törlessze.

  

Ezt a néppártiak határozottan ellenezték, de az MPP és az RMDSZ frakciója elfogadta a
határozatot, azzal a feltétellel, hogy csak akkor jöjjön létre a tranzakció, ha tehermentes lesz az
épület. A mostani ülésen a határozat visszavonására készül a tanács.

  

Ezeken kívül lesz szó költségvetés-módosításról, az Urbana törzstőkéjének emeléséről,
megüresedett ANL lakások kiosztásáról és a helyi rendőrség szerkezeti felépítésének és
tisztségjegyzékének  elfogadásáról.

  Kifogásol az EMNP
  

A néppárti tanácsosok több napirendi pont kapcsán is kifejtették véleményüket, Jakab Attila
például kevesli azt a pénzt, amit a város megyei és minisztériumi forrásokból hív le, valamint
furcsállja, hogy a polgármester miért nem kezdeményezett adóbehajtást a Székelyudvarhelyért
Alapítványnál, melynek közel 400 ezer lejes tartozása van.
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Zakariás Zoltán szerint vélhetően a BBTE Tanítóképző Főiskola az a meg nem nevezett
felsőoktatási intézmény, melynek a város átadná a volt UCECOM iskola épületének egy részét:
szerintük pazarlás a közel 9 000 négyzetméteres komplexumnak csupán 20-30 százalékát
átadni, ugyanis így nem lehet kihasználni az épületegyüttest.

  

A tanácsos szintén kifogásolta az Urbana törzstőke-emelését, mivel nem látják a
távhőszolgáltatás sikerét, szerintük senki sem csatlakozik vissza erre a rendszerre, és abba
csak ömlik a pénz.

  

A tanácsülés fejleményeit percről percre közvetítjük csütörtökön reggel 8 órától.
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